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خبر

کارشناسان پیش بینی کرده اند که زندگی بیش از ۴۱۰ 
میلیون نفر در جهان به دلیل بالا آمدن سطح آب دریاها با 

خطر جدی مواجه خواهد شد.
در  نفر  میلیون  است: حداکثر ۴۱۰  آمده  بررسی  این  در 
مناطقی با ارتفاع کمتر از دو متر از سطح دریا زندگی می 
کنند و در صورتیکه انتشار گازهای گلخانه ای کاهش پیدا 
نکند، در معرض خطر افزایش سطح آب دریا قرار دارند، این 
بررسی نشان می دهد که در حال حاضر ۲۶۷ میلیون نفر 
در سراسر جهان در مناطقی زندگی می کنند که ارتفاع آن از 

سطح دریا کمتر از دو متر است.
محققان پیش بینی کرده اند که تا سال ۲۱۰۰ با یک متر 
افزایش سطح آب دریا و وضعیت رشد جمعیت، تعداد 

افرادی که در مناطقی با ارتفاع کمتر از دو متر از سطح دریا 
زندگی می کنند به ۴۱۰ میلیون نفر افزایش پیدا می کند.

نقشه های آنان نشان داد که ۶۲ درصد از زمین های 
متمرکز  گرمسیری  مناطق  در  بیشتر  در معرض خطر 
شده اند و اندونزی با بیشترین میزان خطر در سراسر 
جهان مواجه است. این پیش بینی ها نشان می دهد 
در آینده این خطر بیشتر است و ۷۲ درصد جمعیت 
مناطق گرمسیری و ۵۹ درصد مناطق گرمسیری آسیا 
با خطر مواجه هستند، محققان هلندی اظهار داشتند: 
درحالیکه نتایج این تحقیق قطعی نیست اما لازم است 
برای پیشگیری طولانی مدت از خطر سیل بر مناطق 

استوایی تمرکز بیشتری شود.

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی غرب استان تهران از 
وقوع حادثه اسیدپاشی در »یوسف آباد« ملارد خبر داد و 

گفت: فرد خاطی نیز به زودی دستگیر خواهد شد.
وقوع  از  خبرنگاران  جمع  در  سرپناه  مهدی  سرهنگ 
حادثه اسیدپاشی در یوسف آباد ملارد خبر داد و اظهار 
داشت: خوشبختانه اسید بر روی صورت خانم مورد نظر 
ریخته نشده و پرونده به منظور روشن شدن ابعاد دیگر و 

دستگیری فرد خاطی در دست بررسی است.
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی غرب استان تهران در 
تشریح این حادثه گفت: بعد از ظهر روز گذشته سه شنبه 
۸ تیرماه در محدوده منطقه یوسف آباد قوام شهرستان 

ملارد، یک مورد حادثه اسیدپاشی رخ داد.
مقداری  موتورسوار  یک  موضوع،  این  در  افزود:  وی 
اسید را بر روی دستان خانمی ریخته و سپس متواری 

خانم  این  صورت  با  اسید  خوشبختانه  که  می شود 
اصابتی نداشته است.

سرپناه با اشاره به انتقال حادثه دیده به مراکز درمانی بیان 
داشت: طی بررسی ها، با توجه به اعلام قبلی این خانم 
)حادثه دیده( مبنی بر اختلاف و تهدید از سوی خانمی 
دیگر طی روزهای گذشته، آن خانم در حال حاضر برای 

اخذ اظهارات در اختیار پلیس است.

فرمانده انتظامی استان یزد با اشاره به گزارش گم شدن 
پرستار یزدی طی روزهای اخیر در یزد گفت: جسد این 

پرستار یزدی که به قتل رسیده بود، پیدا شد.
سردار عباسعلی بهدانی فرد اظهار داشت: با توجه به اعلام 
خبری مبنی بر مفقود شدن یک خانم ۴۰ ساله یزدی، 
بررسی موضوع بلافاصله به صورت ویژه در دستور کار 
ماموران اداره مبارزه با جرائم جنایی پلیس آگاهی استان 
یزد قرار گرفت. وی افزود: در تحقیقات میدانی و با تلاش 
شبانه روزی کارآگاهان پلیس آگاهی، علیرغم اینکه هیچ 
گونه سرنخی از ماجرا در دست نبود با اقدامات اطلاعاتی 
و عملیاتی و شیوه های علمی کشف جرم، متهم که یک 

جوان یزدی بود، شناسایی و با هماهنگی مقام قضایی در 
یک عملیات ضربتی توسط ماموران پلیس دستگیر شد.

فرمانده انتظامی استان یزد ادامه داد: متهم در بازجویی 
های اولیه در ابتدا منکر هرگونه جنایتی شد اما در ادامه 
پس از قرار گرفتن در مقابل ادله پلیس به قتل همسر 

سابق خود به علت اختلافات خانوادگی اعتراف کرد.
بهدانی فرد عنوان کرد: در اقدامات بعدی پلیس، محل 
دفن جسد متوفی در بیابان های اطراف شهرستان تفت 
تحویل  زیر خاک،  از  آوردن  بیرون  از  و پس  شناسایی 
پزشکی قانونی شد، برادر قاتل نیز به اتهام همدستی با 
وی در دفن جسد، دستگیر و تحویل مقامات قضائی شد.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر با تاکید بر اینکه ضربه 
به بنیان های اقتصادی قاچاقچیان نسبت به سال ۱۳۹۴، 
۷۰۰ درصد افزایش یافته، گفت: خواست ما از دستگاه قضا، 
اصلاح قانون و گذاشتن اصل بر این است که همه اموال 

قاچاقچیان نامشروع است و باید مصادره شود. 

سردار اسکندر مومنی در نشست تخصصی ستاد مبارزه با 
مواد مخدر با دیوان عالی کشور که با حضور حجت الاسلام 
سید احمد مرتضی مقدم رییس دیوان عالی کشور برگزار 
شد، افزود: در سال ۹۹، نزدیک به ۱۴ هزار میلیارد تومان به 
بنیان های اقتصادی قاچاقچیان ضربه وارد شد که نسبت 

به سال ۱۳۹۴، ۷۰۰ درصد افزایش یافته است.
وی افزود: این اتفاق در راستای همکاری دیوان عالی کشور 
رقم خورده است. هر چه این تعاملات بیشتر باشد کارآمدی 

دوچندان خواهد بود.
سردار مومنی با تاکید بر اینکه ضربه به بنیان های اقتصادی 
مختل کننده وضعیت قاچاقچیان خواهد بود، یادآور شد: در 
صورتی که ضربه نخورند حتی اگر قاچاقچی اعدام شود یا 
زندان نرود راه را ادامه می دهد و در زندان هم باند خود را 

مدبریت می کند.
وی تاکید کرد: خواست ما استمرار این امر است و باید به 
جلو حرکت کنیم. ضمن اینکه خواست ما از دستگاه قضا 
که مورد اهتمام هم قرار گرفت اصلاح قانون و گذاشتن 
اصل بر این است که همه اموال آنان نامشروع و قاچاق 

است و باید مصادره شود. 
دبیرکل ستاد مبازه با مخدر با بیان اینکه کاهش استرداد 
اموال هم در کنار ضربه به بنیان های اقتصادی حاصل نگاه 
جدید و اتفاقی است که در دیوان عالی کشور اتفاق افتاده، 
یادآور شد: رویکرد ستاد، مبارزه به تنهایی نیست بلکه در 
کنار مقابله، درمان، پیشگیری و توانمندسازی معتادان را 

اولویت قرار داده ایم. 
وی تاکید کرد: در این میان پیشگیری بالاترین نقش را دارد 
که با طرح یاریگران به نتیجه خوبی رسیده است. تلاش 
ما این است که هم سازمان ها و نهادهای مرتبط و هم 

خانواده و نظام آموزشی ما را در مبارزه یاری کنند.
مومنی ادامه داد: از زمان حضور آمریکایی ها و ناتو در 
منطقه تولید مواد در افغانستان ۵۰ برابر افزایش یافته، 
بخصوص تولید مواد مخدر صنعتی که تجهیزات آن با 

حمایت کشورهای غربی صورت می گیرد.
دبیر کل ستاد تاکید کرد: افزایش ضربه به بنیان های 
عالی  دیوان  انتظامی،  نیروی  قاچاقچیان حاصل تلاش 

کشور و سایر سازمان های مرتبط است.

الزام پیشگیری از خطرات سیل؛

افزایش سطح آب دریاها، زندگی بیش از ۴۱۰ میلیون نفر را در جهان تهدید خواهد کرد

اسیدپاشی در غرب تهران؛ 

موتورسواری، اسید را روی زنی ریخت و گریخت

ماجرای گم شدن خانم پرستار با کشف جسد و بازداشت قاتل او تمام شد

»دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر« خبر داد:

ضربه به بنیان های اقتصادی قاچاقچیان ۷۰۰ درصد افزایش یافته است

محیط زیست

مسائل و آسیب  ها

حوادث و انتظامی

»رئیس سازمان بهزیستی کشور« بیان کرد:
ایران بزرگترین شبکه درمان و 
کاهش آسیب در منطقه را دارد

رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: جمهوری اسلامی ایران با 
تاسیس و راه اندازی بیش از ۹ هزار مرکز ارائه خدمات متنوع 
درمان، بازتوانی، توانمندسازی، جامعه پذیری و صیانت در کنار 
مراکز کاهش آسیب توانسته است به بزرگترین شبکه درمان و 

کاهش آسیب در منطقه دست پیدا کند.
وی ادامه داد: با توجه به شرایط ژئوپلتیکی ایران و گستردگی 
مرزهای آن با کشورهایی که تولیدکننده مواد مخدر و الکل 
محسوب می شوند و نیز به علل دیگر از جمله جمعیت جوان به 
عنوان جمعیت آسیب پذیر و در عین حال مولد، سابقه تاریخی 
درگیری با موضوع تولید و مصرف مواد در ایران، ارتباط فراوان با 
کشورهایی با الگوی مصرف متفاوت و موفقیت کم در کنترل 
تولید مواد در این کشورها و علیرغم تعهد بالای ایران برای مقابله 
با آن، مسئله اختلال مصرف مواد همچنان یکی از چالش های 

کشور محسوب می شود.

هشدار درباره بروز تب کشنده 
کریمه کنگو

مدیرکل دفتر بهداشت و مدیریت بیماری های دامی سازمان 
دامپزشکی کشور نسبت به خطر بروز بیماری تب کریمه کنگو با 
افزایش گرما و کشتار غیر مجاز دام در منزل با نزدیک شدن به روز 

عید قربان هشدار داد.
»علیرضا اکبرشاهی« افزود: تب کریمه کنگو، بیماری مشترک 
میان انسان و دام است و انتقال این بیماری ویروسی به انسان با 
خونریزی شدید همراه است و در مواردی منجر به مرگ فرد آلوده 
می شود. مدیرکل دفتر بهداشت و مدیریت بیماری های دامی 
سازمان دامپزشکی کشور با بیان این که با شروع فصل گرما و 
فعالیت کنه ها در بدن دام، این بیماری مشاهده می شود، افزود: 
امسال در استان های گیلان، مازندران و اردبیل سه مورد انسانی از 
این بیماری دیده شده که خوشبختانه منجر به فوت نشده است.
وی تاکید کرد: برای جلوگیری از بروز و انتقال این بیماری، مردم 
از کشتار غیر مجاز دام در منزل خودداری کنند و دام خود را برای 

ذبح به کشتارگاه های مجاز منتقل کنند.
وی ادامه داد: اگر کشتار غیر مجاز دام انجام شود، خطر انتقال 
این بیماری ویروسی از طریق ترشحات دام مبتلا و یا طی فرآیند 

پاکسازی و قطعه کردن گوشت وجود دارد.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو 
میلیون ۸۷۶ هزار و ۸2۸ تن رسید

طی ۲۴ ساعت گذشته، ۱۳۷ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست 
دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۸۴ هزار و ۲۶۴ 

نفر رسید.
در شبانه روز گذشته و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۱ 
هزار و ۷۴۸ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد 
که هزار و ۲۲۲ نفر از آنها بستری شدند، اکنون مجموع بیماران 
کووید۱۹ در کشور به سه میلیون و ۲۰۴ هزار و ۵۵۷ نفر رسید و 
تا کنون دو میلیون ۸۷۶ هزار و ۸۲۸ نفر از بیماران، بهبود یافته و 

یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
بر اساس این گزارش، سه هزار و ۱۸۳ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت 

مراقبت قرار دارند.
تا کنون ۲۳ میلیون و ۶۳۵ هزار و ۶۷۹ آزمایش تشخیص 
کووید۱۹ در کشور انجام شده و  ۴ میلیون و ۴۳۶ هزار و ۸۳ نفر 
دُز اول واکسن کرونا و یک میلیون و ۵۹۶ هزار و ۵۰۷ نفر نیز 
دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در 
کشور به ۶ میلیون و ۳۲ هزار و ۵۹۰ دوز رسید، اکنون ۶۳ شهر 
کشور در وضعیت قرمز، ۱۸۴ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۰۱ شهر 

در وضعیت زرد قرار دارند.

بهداشت و سلامت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید احمد کشوری  را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی برجیس«جامعه
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

متاسفانه با نگاهی اجمالی به خیابان ها، درمی یابیم که 
دیگر بیش از ۹۰ درصد افراد جامعه، کمترین توجهی را به 
کرونا ندارند و به کُلی رعایت دستورالعمل های بهداشتی را 

به دست فراموشی سپرده اند.
دایره  روزه،  هر  می شنویم،  که  اخباری  طبق  متاسفانه 
ابتدای  به  نسبت  و  کرونا کوچکتر می شود  همه گیری 
شیوع این ویروس خطرناک، حالا اخبارِ بیشتری از ابتلای 

نزدیکانمان به کرونا و از دست دادن جانشان می شنویم.
این  از  بیش  می تواند  کرونا،  پنجم  پیک  شروع  گویا 

اوضاع رو برای هم وطنانمان بدتر کند و با این روند کند 
دستورالعمل های  رعایت  پایین  درصدِ  و  واکسیناسیون 
بهداشتی، فاجعه در کشور ایران از رگِ گردن نزدیک تر است 

و باید بیش از پیش، به آن توجه کرد.
با وضع موجود، شاید هیچ وقت موفق به شکست کرونا 
نشویم، نمی توانیم هم بگوییم که در این مورد هشدار 
داده نشده، چرا که کاملا واضح است، چه صداوسیما و چه 
رسانه ها مدام در مورد کرونا و عواقب عدم پیشگیری به آن 
هشدار می دهند، اما چه دلیلی باعث می شود مردم دیگر 
کرونا را زیاد جدی نگیرند، شاید طولانی شدن مدت آن و 
خسته شدن مردم از بیکاری و فشار اقتصادی ناشی از آن 
را می توان مهم ترین دلایل  آن دانست، البته تنها هشدار 
دادن از مرگبار بودن کرونا مهم نیست، دولت باید در مهار 
بیماری از هیچ اقدامی دریغ نکند، که متاسفانه برخلاف 

عقیده دولتی ها، چندان در مهار کرونا موفق نبوده ایم.
هر روز و هر شب به یکباره صدای ناله و شیون از خانه ای 
در اطرافمان به صدا می آید که خود نشان می دهد که 

این بیماری چقدر سخت و چه عواقب دردناکی دارد، آیا 
بسیاری از ما  مرگ را برای همسایه می دانیم که رعایت 

دستورالعمل ها را به کُلی فراموش کرده ایم؟
بهرحال، کرونا از رگ گردن به ما نزدیک تر است، بیایید با 
ترویج باورها ونگرش های درست و تفهیم این باورها در 
بین مردم هر کدام به نوعی در ریشه کن کردن کرونا سهیم 
باشیم، تا مبادا خدای ناکرده شخصی به واسطه نداشتن 

آگاهی یا اطلاعات غلط گرفتار این بیماری مهلک شود.

اکبر کمیجانی با حکمی از سوی رییس جمهوری، به عنوان 
رییس کل بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران منصوب شد.
اکبر کمیجانی طی حکمی از سوی رییس جمهوری، سمت 
ریاست کل بانک مرکزی را بر عهده گرفت، اکبر کمیجانی 
دارای مدرک دکتری اقتصاد است و از سال ۱۳۶۳، به عنوان 
استاد اقتصاد کلان دانشگاه تهران در زمینه های اقتصاد پولی، 

اقتصاد کلان و اقتصاد بین الملل مشغول به تدریس است.
وی در دوران ریاست کلی ولی اله سیف و عبدالناصر همتی، 

به عنوان قائم مقام بانک مرکزی مشغول به خدمت بوده و 
قبل از آن نیز، از سال ۱۳۷۷ تا سال ۱۳۸۶ سمت معاونت 

اقتصادی بانک مرکزی را برعهده داشته است.
از جمله سوابق اجرایی اکبر کمیجانی می توان به تصدی 
معاونت پژوهشی دانشکده اقتصاد دانشگاه تهران )از ابان 
۱۳۸۶ تا کنون(، مشاور اقتصادی معاونت امور اقتصادی 
وزارت امور اقتصادی و دارایی)۱۳۶۹ تا ۱۳۷۶( و عضویت 

در هیئت مدیره بانک خاورمیانه )۱۳۹۱-۱۳۹۲( اشاره کرد.

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار از مردم خواست تا فعلا 
سهام عدالت خود را نفروشند و گفت: با شرکت هایی که 
سود مدنظر را در موعد مقرر واریز نکرده اند؛ طبق ضوابط 

سازمان بورس برخورد خواهیم کرد.
محمدعلی دهقان دهنوی در خصوص آخرین وضعیت 
اجرای پیشنهاد ۳+۷ افزود: هنوز مصوبه آن ابلاغ نشده 

است و همچنان در انتظار ابلاغ آن برای اجرا هستیم.
وی به زمان واریز سود سهام عدالت اشاره کرد و گفت: 
سود سهام عدالت تا چند روز آینده پرداخت می شود. با 
این توضیح که بخش کوچکی از این سود به دلیل اینکه 
شرکت های سرمایه پذیر افزایش سرمایه داشتند، به نفع 
مشمولان سهام عدالت بود تا در افزایش سرمایه شرکت 

کنند و سهام ارزشمند آن شرکت ها را بگیرند؛ بنابراین اجازه 
دادیم تا سود در افزایش سرمایه مصرف شود.

دهقان دهنوی با بیان اینکه چند شرکت هم در پرداخت 
سود با مشکل روبرو بودند و آخرین اخطارها را به آنها داده 
ایم، افزود: اگر این شرکت ها سود را واریز کنند، دومین 
مرحله از واریز سود به صورت کامل پرداخت می شود، در 
غیر اینصورت آن بخش از سود که واریز شده است پرداخت 

خواهد شد.
به گفته رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار، با شرکت هایی 
که سود مدنظر را در موعد مقرر واریز نکرده اند طبق ضوابط 

سازمان بورس به آنها برخورد خواهیم کرد.

در  به هند  فنلاند  اولین محموله کالاهای صادراتی 
حال عبور از خاک ایران است و با عبور قطار باری 
مذکور، موقعیت استراتژیک ترانزیتی ایران در کریدور 

شمال - جنوب تثبیت خواهد شد.
در روزهای اخیر اولین محموله ترانزیت زمینی فنلاند 
به هند مسیر خود را از طریق کریدور شمال-جنوب 
کریدور که  این  است.  آغاز کرده   INSTC به  موسوم 
تحت عنوان »کریدور حمل و نقل بین المللی شمال-
جنوب« شناخته می شود روسیه و کشورهای اروپایی 

را از طریق ایران به آب های آزاد جنوبی، کشور هند و 
کشورهای جنوب آسیا متصل می کند.

مبدا  از  کانتینر،   ۳۲ شامل  شده  ذکر  محموله 
هلسینکی واقع در فنلاند به راه افتاده و پس از طی 
وارد  آذربایجان  جمهوری  و  روسیه  آهن  راه  شبکه 
ایران شده است. این محموله هم اکنون در حال گذر 
از خاک جمهوری اسلامی ایران بوده و با رسیدن به 
بندر شهید رجایی به وسیله کشتی به هند خواهد 

رسید.

عملیات ترانزیتی ذکر شده با همکاری چند فورواردر 
و  روسیه  هند،  ایران،  در  واقع  لجستیکی  شرکت  و 
آذربایجان در حال انجام است و در کشور نیز نهادهایی 

مانند راه آهن و گمرک بر گذر آن نظارت دارند.
کانتینرهای یاد شده پس از گذر از جمهوری آذربایجان 
به مرز آستارا رسیده و به دلیل عدم وجود خط آهن 
میان رشت و آستارا بوسیله حمل جاده ای تا ایستگاه 
راه آهن رشت حمل شده و از آنجا به وسیله قطار در 

حال گذر به سمت بندر شهید رجایی است.

از روند کُند واکسیناسیون تا عدم رعایت دستورالعمل ها؛

فاجعه نزدیک تر از رگ گردن!

کمیجانی رئیس کل بانک مرکزی شد

»رییس سازمان بورس و اوراق بهادار« خبر داد:

سود سهام عدالت تا چند روز آینده پرداخت می شود

عبور اولین محموله از خاک ایران؛

فعالیت کریدور شمال-جنوب کلید خورد

دیدگاه

اقتصاد

اطلاعیه توانیر: مصرف برق را 
کاهش دهید تا برق قطع نشود

شرکت توانیر با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد: از همه هموطنان 
گرانقدر تقاضا داریم برای ایجاد آرامش فرزندانمان در این 
شرایط نسبت به کاهش مصرف خود اقدام تا از قطع برق 

جلوگیری گردد.
شرکت توانیر امروز در پی افزایش و گسترش گرمای هوا 
در نقاط مختلف کشور و به تبع آن افزایش مصرف برق 

اطلاعیه ای هشدارآمیز صادر کرد.
در متن این اطلاعیه آمده است: سامانه هوای گرم،  اکثر نقاط 
کشور را فراگرفته و مصرف برق شدیدا افزایش یافته است.  
همزمانی این موضوع با برگزاری کنکور سراسری ، همراهی 

و صرفه جویی مشترکان گرامی در سراسر کشور را می طلبد.
در حال حاضر بیش از 3 هزار اکیپ عملیاتی آماده خدمت 
رسانی به مراکز برگزاری آزمون هستند و از همه هموطنان 
گرانقدر تقاضا داریم برای ایجاد آرامش فرزندانمان در این 
شرایط نسبت به کاهش مصرف خود اقدام تا از قطع برق 

جلوگیری گردد.
در بخش پایانی این اطلاعیه در خصوص راهکارهای ساده 
کاهش مصرف برق اعلام شده که کاهش مصرف بارهای 
سرمایشی از جمله تنظیم کولرهای گازی روی 25 درجه، 
غیر  روشنایی  کاهش  آبی،  کولرهای  کند  دور  از  استفاده 
ضروری و عدم استفاده از وسایل پرمصرف برقی در ساعات 12 

تا 18 از راهکارهای ساده کاهش مصرف برق هستند.

»معاون وزیر صمت« خبر داد:
۳00 مگاوات ماینر بدون مجوز در 

شهرک های صنعتی وجود دارد
معاون وزیر صمت گفت: حدود ۶ ماه است که به دلیل 
کمبود برق فعالیت ماینرها متوقف شده اما طبق بررسی 
های انجام شده ۳۰۰ مگاوات ماینر بدون مجوز در شهرک 

ها وجود دارد.
برق  قطعی  مورد  در  خبری  نشست  در  رسولیان  علی 
صنعتی  شهرک های  سازمان  گفت:  صنعتی  شهرک های 
متولی تأمین زیرساخت هاست و ما به اندازه نیاز برق را 
تأمین می کنیم. اما مسأله ای که وجود دارد این است که 
به طور کلی در کشور با کمبود برق مواجه هستیم و وزارت 

نیرو باید در این خصوص توضیح دهد.
رئیس سازمان شرکت ها و شهرک های صنعتی افزود: ما 
برای تأمین برق شهرک ها چند پیشنهاد به وزارت نیرو ارائه 
دادیم. پیشنهاد اول اینکه برای هر یک مگاوات برقی که در 
قالب CHP تولید می شود صد متر مربع زمین رایگان واگذار 
کنیم. در حال حاضر قیمت هر متر مربع زمین در شهرک ها 

۳۱۳ هزار تومان است.
وی ادامه داد: در حال حاضر ۴۷۰ مگاوات برق CHP در 
شهرک ها و نواحی صنعتی وجود دارد. منظور از CHP این 
است که افرادی به عنوان سرمایه گذار واحدهای کوچک 

مقیاس ایجاد کنند.
انرژی  از  استفاده  همچنین  گفت:  صمت  وزیر  معاون 
به  راستا  این  در  ما  و  بود  ما  پیشنهاد  دیگر  خورشیدی 
واحدهایی که روی سقف های خود پهنه های خورشیدی 

ایجاد کنند مشوق هایی ارائه می دهیم.
رسولیان در مورد فعالیت ماینرها در شهرک های صنعتی 
گفت: حدود شش ماه است که به دلیل کمبود برق و بنا به 
دستور رئیس جمهور صدور مجوز و فعالیت ماینرها متوقف 
شده است اما با توجه به اینکه قبلاً وزارت صمت مجوزهایی 
بود در حال حاضر ظرفیت ۵۰۰  رابطه صادر کرده  این  در 
مگاوات برای ماینرها به صورت قانونی در شهرک ها وجود 

دارد که البته اینها غیرفعال شده اند.
 ۳۰۰ شده  انجام  بررسی های  طبق  همچنین  افزود:  وی 
مگاوات برق ماینر به صورت بدون مجوز و غیرقانونی در 

شهرک ها وجود دارد

جامعه

فرشیدگلهداری
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استان ها 
استعفای دو نفر از اعضای هیئت نظارت بر انتخابات فردیس

رئیس هیئت نظارت بر انتخابات فردیس استعفا کرد، علیرضا سعادت پور، با بیان اینکه من و یک 
نفر دیگر از اعضای هیئت نظارت بر انتخابات فردیس استعفا کرده ایم، گفت: دو نفر در هیئت نظارت 
جایگزین شده اند، علت استعفای بنده مسائل شخصی است و ارتباطی به موضوع انتخابات ندارد، 

همچنین بازشماری آرا در چند صندوق انجام شده و مابقی در حال انجام است.

حمید عسگری  پور دادستان عمومی و انقلاب شهرستان 
شهریار اظهار کرد: پس از بازداشت ۲ عضو شورای شهر 
صباشهر، شهردار، معاون فنی و عمرانی و مسوول امور 
قراردادها، امروز ۵ عضو دیگر این شورا نیز به اتهام ارتشا به 
عنوان اتهام اصلی بازداشت شدند. وی با اشاره به بررسی 
پرونده در مراحل قانونی خود، تصریح کرد: با توجه به 

دستگیری هر ۷ عضو شورای شهر دوره پنجم صباشهر، 
این شورا عملا منحل شد. دو ماه گذشته ۲ عضو شورای 
صباشهر و هفته گذشته نیز شهردار صباشهر بازداشت شدند 
و حتی یکی از اعضای شورای بازداشت شده فعلی نیز با 
تایید صلاحیت در انتخابات اخیر به عنوان عضو علی البدل 

دوره ششم انتخاب شده است.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر گفت: 
در سه ماهه ابتدایی امسال صادرات غیرنفتی این استان 
بدون احتساب میعانات گازی از لحاظ ارزشی و وزنی به 

ترتیب رشد ۷۵ درصدی و ۱۳ درصدی تجربه کردند.
سید حسین حسینی در نشست کارگروه توسعه صادرات 
غیرنفتی استان بوشهر افزود: در مدت یاد شده صادرات 
غیرنفتی استان بدون احتساب میعانات گازی ۶ میلیون و 
۴۳۱ هزار تن به ارزش ۲ میلیارد و ۷۸ میلیون دلار گزارش 
شده است. وی بیان کرد: در این مدت  صاردات غیرنفتی 
استان با احتساب میعانات گازی ۶ میلیون و ۴۷۰ هزار تن 

به ارزش ۲ میلیارد و ۹۲ میلیون دلار گزارش شده که نسبت 
به مدت مشابه از نظر وزنی ۱۳ و از نظر ارزشی ۷۷ درصد رشد 
داشته است. حسینی ادامه داد: مهم ترین صادرات استان 
بوشهر در سه ماهه نخست امسال به ترتیب محصولات 
پتروشیمی، معدنی، کشاورزی، صنعتی و صنایع دستی 
بوده است. وی اظهارداشت: مقصد کالاهای صادراتی استان 
بوشهر امسال چین، امارات متحده عربی، پاکستان، هند، 
ترکیه، برزیل، آفریقای جنوبی، تایوان، قطر و افغانستان 
بوده است. رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
بوشهرگفت: از بندر دیر نیز به عنوان یکی از بنادر مهم 

صادراتی استان بوشهر در سه ماهه  ۵۳ هزار تن کالا به 
ارزش ۱۵ میلیون دلار به کشور قطر کالا صادر شده است  که 

عمده آن  محصولات کشاورزی بوده است.
وی  افزود: عملکرد گمرک بندر گناوه نیز رشد خوبی داشته 
است به نحوی که صادرات مصالح ساختمانی از این بندر 
از ۵۰ تن به چهارهزار تن افزایش پیدا کرده که عمده آن نیز 

صادرات شیشه به کشور کویت است.
حسینی ادامه داد: امید است با تداوم روند خوب محقق 
شده در صادرات سه ماهه و رفع تحریم  های ظالمانه، 

بندرهای استان به رونق بیش از پیش خود دست یابند.

رییس دادگاه های انقلاب مشهد گفت: بر اساس اعتراض 
هیلز«  »باستی  به  معروف  سروستان  شهرک  متهمان 
مشهد، دادگاه تجدید نظر پس از بررسی پرونده و بر اساس 
مجوزهای قانونی که در گذشته صادر شده بود، دستور ابطال 

رای دادگاه را در این پرونده صادر کرد.
قاضی باخدا افزود: رای دادگاه مبنی بر تخریب ۱۸ قطعه 
باغ ویلای مورد تغییرکاربری قرار گرفته از پرونده معروف به 
باستی هیلز مشهد، با اعتراض متهمان مواجه شد که دادگاه 
تجدید نظر اعلام کرد، با توجه به مجوزهایی که در گذشته از 

سوی برخی مراجع استانی صادر شده است دستور تخریب 
وجاهت قانونی لازم را ندارد.

وی ادامه داد: دادگاه تجدید نظر معتقد است تا زمانی 
که مجوزهای قبلی باطل نشوند، طرف های حاضر در این 
پرونده محکوم نمی شوند و از این حیث رای دادگاه در این 

پرونده نقض شد.
رییس دادگاه های انقلاب مشهد گفت: این افراد در گذشته 
با زدو بندهایی مجوز فعالیت و احداث در این شهرک گرفته 
بودند و به اعتبار این مجوزها، اقدام آنان خلاف شمرده نشد 

لذا باید به سویی رفت که ببینیم آیا این مجوزها به درستی 
صادر شده است یا خیر.

وی افزود: تغییر کاربری این زمین ها در زمان مسوولان 
وقت جهاد کشاورزی صادر شده لذا باید ابتدا این مجوزها 

باطل شوند تا رای دادگاه اجرایی گردد.
در  زنی ها  گمانه  برخی  وجود  شائبه  از  باخدا  قاضی 
صدور مجوز از سوی مسوولان وقت جهاد کشاورزی 
استان خبر داد و گفت: این موضوع باید مورد رسیدگی 

قرار گیرد.

با بازداشت همزمان ۵ عضو دیگر شورای صباشهر؛

شورای دوره پنجم صباشهر منحل شد

»رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر« خبر داد:

ارزش صادرات غیرنفتی استان بوشهر ۷۵ درصد افزایش یافت

»رییس دادگاه های انقلاب مشهد« خبر داد:

دادگاه تجدید نظر حکم پرونده »باستی هیلز« مشهد را باطل کرد

در مراسمی با حضور جانشین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب 
به  حیدرنیا  علیرضا  پاسدار  دوم  سرتیپ  سردار  اسلامی، 
عنوان فرمانده جدید سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان 
البرز معرفی و سردار سید یوسف مولایی به عنوان جانشین 

فرماندهی دانشگاه افسری امام حسین )ع( منصوب شد.
سردار علی فدوی در حاشیه مراسم تودیع و معارفه فرمانده 
سپاه امام حسن مجتبی )ع( که  در محل سالن شهید 
سبحانی سپاه کرج برگزار شد، گفت: ۴۲ سال است که 
دشمنان نظام و انقلاب با تمام وان خود  برای تضعیف 
پیروزی  به  مواردی  هیچ  در  ولی  کرده اند  اقدام  انقلاب 

نرسیدند.
گفت:  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  فرمانده  جانشین 
خوشبختانه طی بیش از ۴۰ سال گذشته جبهه حق انقلاب 
اسلامی همواره بر جبهه باطل شیطان بزرگ آمریکا پیروز 

بوده است.
وی خاطرنشان کرد: اخیراً اقدام خرابکارانه از سوی دشمنان 

در منطقه البرز ناکام ماند و به هیچ فرد و سیستمی آسیب 
وارد نشد.

این مسئول تصریح کرد: تلاش های مذبوحانه کسانی که 
ضعیف هستند و جرأت و تصور اینکه اقدام علنی را انجام 
دهند و دست به اقدامات خرابکارانه می زنند، نتیجه ای برای 

آنها نداشته است.

سردار فدوی گفت: سپاه به لحاظ اینکه از ابتدای انقلاب 
وظیفه پاسداری از انقلاب اسلامی را داشته در ۱۰ سال اول 
در راستای پیروی از امام خمینی )ره( و همچنین بیش از 
۳۰ سال در پی دستورات و فرمان برداری از امام حاضرمان 
روند این را ادامه می دهد و مسلماً برای تحقق گام دوم 

انقلاب اسلامی سپاه پیش قدم خواهد بود.

فرمانده سپاه البرز تغییر کرد؛ 

جانشین فرمانده سپاه: هیچ فرد و سیستمی در اقدام 
خرابکارانه در تأسیسات انرژی اتمی کرج آسیب ندیده است

البرز

دادستان مازندران به پرونده تالاب با دستور 
ویژه رئیس کل دادگستری ورود کرد؛

پرونده تالاب نفتی ساری روی میز 
دادستان مرکز مازندران

دادستان مرکز مازندران با دستور ویژه رئیس کل دادگستری 
و رئیس شورای حفظ حقوق بیت المال این استان به پرونده 
ساخت و ساز و تفکیک زمین در تالاب نفتی فرح آباد ساری 

ورود کرده است.
و  تجن  رود  انتهای  در  که  ساری  فرح آباد  نفتی  تالاب 
محل رسیدن این رود به دریا قرار دارد و یکی از  مناطق 
دریای خزر محسوب می شود، طی  ماهیان  تخم گذاری  
روزهای اخیر با انتشار تصاویری از تفکیک زمین در  بخشی 
از تالاب که با خشک کردن محدوده انجام شد به یکی 
از سوژه های مورد توجه کاربران فضای مجازی و فعالان 

محیط زیستی تبدیل شد.
پس از مطرح شدن این موضوع و انتشار عکس و ویدئو 
از تخریب محیط زیست و قطع درختان در این محدوده و 
افزایش حساسیت فعالان محیط زیستی به این موضوع، 
رئیس کل دادگستری مازندران دستور ویژه ای برای پیگیری 
موضوع توسط دادستان عمومی و انقلاب ساری صادر کرد.

از تالاب  بازدیدی  این دستور  دادستان مرکز استان پیرو 
پیگیری  برای  لازم  دستورات  و  داد  انجام  فرح آباد  نفتی 

جزییات پرونده را صادر کرد.
 رئیس کل دادگستری مازندران در این باره گفت: موضوع 
تصرف و آسیب به تالاب نفتی فرح آباد یکی از حقوق عامه 
مردم در جوزه محیط زیست است و اهمیت ویژه ای دارد. 
بر این اساس نیز اخیراً نشستی با حضور متولیان امر برای 

پیگیری این موضوع برگزار شد.
حجت الاسلام والمسلمین محمدصادق اکبری اظهار کرد: 
تالاب ها به عنوان یکی از زیست بوم های باارزش، زیستگاه 
گونه های زیادی از آبزیان، پرندگان و گیاهان و مهار کننده 
منطقه  هوای  و  آب  کننده  تعدیل  و  ویرانگر  سیل های 
هستند. با توجه به اینکه  تخریب محیط زیست، تضییع 
حقوق بیت المال است به صورت ویژه به این مساله ورود 
کردیم و اکنون نیز گزارش هایی دریافت شده و کارشناسی 

در حال انجام است.
وی با تاکید بر اهمیت و ضرورت صیانت از محیط زیست، 
خصوصاً جنگل ها، مراتع، منابع آبی و جلوگیری از تعدی 
و تخریب منابع طبیعی و تغییر کاربری بی رویه اراضی 
کشاورزی  افزود:بر این اساس ضمن رسیدگی سریع و قاطع 
به پرونده های ارجاعی، با جدیت بیشتری نسبت به برخورد 
با متخلفین، خصوصاً افراد ذی نفوذ اقدام کرده و هیچگونه 

کوتاهی و اغماضی در این رابطه صورت نمی گیرد.
 رئیس شورای حفظ حقوق بیت المال مازندران  خاطرنشان 
کرد: سیاست های کلی محیط زیست نشان دهنده میزان 
اهمیت و ضرورت مساله محیط زیست در نگاه عالی ترین 
اسلامی  نظام جمهوری  راهبری و سیاست گذاری  سطح 
است و جرم انگاری تخریب محیط زیست و مجازات مؤثر 
و بازدارنده  تخریب کنندگان محیط زیست و الزام آنان به 
این  بندهای مهم و هوشمندانه  از  جبران خسارت یکی 
سیاست هاست که در مرحله اول وظیفه مهمی را بر قوه 

قضاییه مشخص می کند.

مازندران

تهران

بوشهر

خراسان رضوی
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هنری
ساخت مستندی از پرونده بابک خرمدین عملی می شود؟
اواخر اردیبهشت امسال جمیل رستمی که تاکنون سراغ ساخت مستند 
نرفته است، از ارائه درخواستی برای دسترسی به اطلاعات پرونده قتل بابک 
خرمدین و حضور در دادگاه و جلسات مربوط به آن خبر داد تا به بررسی 

غیرژورنالیستی ماجرا در قالب یک مستند بپردازد.

جهان سینما

بازیگر فرانسوی رئیس بخش
 دوربین طلایی جشنواره کن شد
رییس  عنوان  به  فرانسوی  بازیگر  تیری  ملانی 

هیات داوران بخش دوربین طلایی جشنواره 
بازیگر  این  انتخاب شد،  فیلم کن ۲۰۲۱ 
سینمای فرانسه با تاکید بر اهمیت ساخته 
عنوان  به  کارگردان  اول یک  فیلم  شدن 

می تواند  که  معجزه وار  و  شکننده  چیزی 
سرنوشت کارگردان را تغییر دهد، گفت: سینما بر 

فراز همه هنرها جای دارد و همه سعی ما این خواهد بود 
که فیلمی را انتخاب کنیم که سازنده اش یکی از فیلمسازان 

بزرگ فردا باشد.

کتاب جدید کوئینتین تارانتینو تبدیل به پرفروش 
ترین کتاب شد

رمان »روزی روزگاری در هالیوود« نوشته تارانتینو در اولین 
روز انتشارش جایگاه پرفروش ترین کتاب وبسایت آمازون را 
از آن خود کرد، در حالی که این روزها سینماها تازه شروع به 
بازگشایی کرده اند، کوئنتین تارانتینو کارگردان 
و فیلمنامه نویس برنده دو جایزه اسکار 
به جای سینما در دنیای کتاب درخشید، 
سال  فیلم  همان  به  مربوط  داستانش 
با  این کارگردان است، فیلمی که   ۲۰۱۹
۳۷۵ میلیون دلار فروش دومین اثر پرفروش 
زندگی تارانتینو لقب گرفت و توانست ۱۰ نامزدی جایزه اسکار 

را نیز بدست آورد.

شخصیت رکن اساسی داستان، نمایش نامه و فیلمنامه 
است و با او است که داستان شکل و قوام می یابد، از 
همین رو شخصیت سازی و شخصیت پردازی، حرف اول 

و آخر را می زند. 
در آثار اجتماعی، کاراکتر اصلی، اجتماع است، به همین 
علت، بازنمایی واقعیت های جامعه، از مناظر طنز و انتقاد 

جدی، باید جامع، کامل، پژوهشگرانه و عالمانه باشد. 
نگاه از هر زاویه اعتقادی و سیاسی و اجتماعی در آثار 
هنری، باید در برگیرنده تمام ویژگی ها و مولفه های ساختار 

و مناسبات جامعه بوده و از نگاه تک سویه و جانبدارانه و 
سلیقه ای به دور باشد. 

منفی     یا  کامل مثبت  به طور  کاراکتر جامعه، عنصری 
نیست که خاکستری و در مسیر و گذربودن و شدن است، 
به همین دلایل، دیدن و نمایش فقط بخشی از واقعیات 
و نادیده گرفتن بخش های دیگر، افزون بر اینکه، واقع 
گرایی نیست که یکجانبه نگری و ناقص است و با نگرش 

پژوهشگرانه واقع گرایی میانه ای ندارد.   
اغلب آثاری که در سینما و تلویزیون با عنوان اجتماعی 
تولید شده اند، دچار نقص و یکجانبه نگری اند؛ یا فقط نکات 
منفی در آن ها دیده شده و یا با غلو و خوشبینی توهم 
آمیز، مسائل مثبت را به نمایش گذاشته اند، از همین منظر 
است که هیچکدام از این دو نوع آثار را نمی توان اجتماعی 

دانست. 
یک اثر اجتماعی، باید خوب ها و بدها و خاکستری ها را 
در قاب و قالب شخصیت اصلی یعنی جامعه به تصویر 
کشد. خوشبختانه فیلمنامه روسری قرمز نوشته داوود 

توحیدپرست و یاسمن کفایتی که عمدتا به دلیل نگاه 
اشتباهی  سازمان  اشتباهی های  فرمایشی  و  سیاسی 
سینمایی به اتهام سیاه نمایی رد شده و اقدام آن ها، ربطی 
به نگاه تخصصی به فرم و محتوا و ساختار این اثر ندارد، چرا 
که اساسا نظردهندگان فاقد دانش تخصصی بوده و صرفا 
مجری اهداف سیاسی روسای خودهستند، از نظر ساختار 
هنری و دراماتیک، اثری قابل تامل وخوش پرداخت است 
و  به لحاظ مضمون و محتوا هم متعهدانه به بررسی و 
ترسیم و تصویر واقعیت های تلخ و سیاه جامعه که حاصل 
غلط ها و غفلت ها و بی عدالتی های مسئولان و فقر مادی و 

فرهنگی است، به دور از غلونمایی، پرداخته است.
و  ساختاری  فراوان  امتیازهای  رغم  به  و  همه  این  با 
محتوایی، منفی ها وتلخی ها در روسری قرمز نقش عمده 
دارند و ازنکات مثبت امیدبخش درآن، چندان نشان نیست، 
روسری قرمز، این ظرفیت را دارد تا در کنار نمایش تلخی ها 
به امیدها و آرمان ها هم بپردازد وبه یک اثر شاخص و کامل 

اجتماعی تبدیل شود!

یک منتقد برجسته آمریکایی فیلم »قهرمان« به کارگردانی 
مهم  و  دیدنی  فیلم  فهرست ۱۰  در  را  فرهادی«  »اصغر 

هفتادوچهارمین جشنواره کن قرار داد.
دیوید رونی منتقد ارشد نشریه آمریکایی هالیوودریپورتر 
فهرستی از ۱۰ فیلم حاضر در بخش رقابتی هفتادوچهارمین 
دوره جشنواره بین المللی فیلم کن ارائه داد که از دیدنی ترین 
و مهمترین بخش های رویداد امسال هستند و نباید از 
دستشان داد. فیلم قهرمان آخرین ساخته اصغر فرهادی 
کارگردان توانای سینمای ایران در کنار فیلم هایی چون آنت 
به کارگردانی لئوس کاراکس، بندتا ساخته پُل ورهوفن، 
جزیره برگمان به کارگردانی میا هانسن لوو، محفظه شماره 
۶ از یوهو کوسمانن، همه چیز خوب پیش رفت از فرانسوا 
نیترام  آپیچاتپونگ ویراستاکول،  اوزون، مموریا ساخته 
ساخته جاستین کورزل و موشک سرخ از شان بیکر به این 

فهرست راه یافت.
رونی درباره قهرمان می نویسد: قهرمان فیلم جدید کارگردان 
ایرانی است که با فیلم جدایی نادر از سیمین و فروشنده 
برنده جایزه اسکار شد. جزئیات چندانی درباره داستان این 
فیلم فارسی زبان منتشر نشده اما روایت تعلیق آمیز آن 

بازگشت به حوزه آشنای فیلم های درام با موضوع منازعات 
و کشمکش های خانوادگی است که فرهادی را به شهرت 
رساند. سینمایی قهرمان درباره شخصیتی به نام احمد 
است که به دلیل عدم توانایی در پرداخت بدهی اش در 
زندان به سر می برد اما طی دو روز مرخصی در تلاش است، 
شاکی خود را با پرداخت بخشی از بدهی متقاعد به پس 
گرفتن شکایت خود کند، اما اتفاقات آنگونه که برنامه ریزی 

شده پیش نمی رود.
امیر جدیدی، محسن تنابنده، فرشته صدرعرفایی، احسان 
گودرزی، سارینا فرهادی و جمعی از چهره های جدید در 
این فیلم به ایفای نقش می پردازند. این فیلم اولین بار در 
بخش رقابتی هفتاد و چهارمین فستیوال کن در پاریس 
نمایش داده می شود و پاییز امسال در داخل کشور اکران 

خواهد شد.

مدیرمجموعه فرهنگی تاریخی سعدآباد گفت: هشت موزه 
و مخزن اموال فرهنگی این مجموعه به تجهیزات حفاظت 

فیزیکی تصویری مجهز می شوند.
کیا پارسا ،اظهار داشت: این تجهیزات با اعتباری بالغ بر 
یازده میلیارد ریال، با هماهنگی و تایید کمیته ستادی 
راهبری حفاظت الکترونیک و اداره کل موزه ها و از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیک دولتی تامین شده و به زودی 

نصب و به بهره برداری خواهد رسید.
مدیرمجموعه فرهنگی تاریخی سعدآباد افزود: حفاظت 
تاریخی  فرهنگی  مجموعه  مخازن  و  موزه ها  تجهیز  و 
سعدآباد از مهمترین دغدغه ها و از اولویت های برنامه های 
سال گذشته مجموعه سعدآباد بود که خوشبختانه اکنون 
بخش قابل توجهی از آن محقق شد و در برنامه سال ۱۴۰۰ 
نیز رقم قابل توجهی به همین موضوع اختصاص پیدا 
کرده و امیدواریم در سال جاری تمام موزه های مجموعه 
سعدآباد به طور کامل به این سامانه حفاظتی مجهز شوند.
سید یعقوب حسینی دبیر کمیته حفاظت الکترونیک 

مجموعه سعدآباد نیز در این خصوص گفت: قبل از 
دوربین  به  در مجموعه سعدآباد مجهز  این ۶ موزه 
از طریق  نیز  زیبا  بود که در سال ۹۹ موزه هنرهای 
برگزاری مناقصه به این اقلام تجهیز و به این تعداد 
اضافه شد. علاوه بر آن با تمرکز بر موضوع حفاظت 
فیزیکی موزه ها، با برخی تعمیرات جزیی وضع موجود 

سامان دهی و به روز شد.
 حسینی افزود: سال گذشته رقم قابل توجهی به تجهیز ۶ 
موزه و دو مخزن اموال فرهنگی اختصاص پیدا کرد و با 
تشکیل گروه کارشناسی تخصصی حفاظت الکترونیکی در 
دفتر فنی مجموعه براساس اعتبار تخصیصی ابتدا ضمن 
اولویت سنجی و تعریف و تعیین تجهیزات مورد نیاز، 
شرح خدمات خرید و نصب آن ها از طریق سامانه ارائه 

شد و از طریق شرکت برنده مناقصه این نیاز تامین شد.
او اضافه کرد: با توجه به تحویل گرفتن تجهیزات سامانه 
و  نصب  زودی  به  اخیر،  روزهای  در  تصویری  حفاظت 

بهره برداری آن ها نیز انجام می شود.

جای امید در فیلمنامه خوب »روسری قرمز« خالی است!

»قهرمان« فرهادی در فهرست دیدنی ترین فیلم های جشنواره کن ۲۰۲۱

»مدیرمجموعه فرهنگی تاریخی سعدآباد« بیان کرد:

تجهیز ۸ موزه و مخزن اموال فرهنگی مجموعه سعدآباد به وسایل حفاظت تصویری

تلنگر

سینما و تئاتر

میراث فرهنگی

برج آزادی میزبان آثار منتخب 
جایزه سهراب سپهری می شود

آثار منتخب نخستین جایزه سال تصویرسازی سهراب سپهری 
در تالار آینه برج آزادی در قالب نمایشگاهی به روی دیوار 

می روند.
در نمایشگاه آثار منتخب نخستین جایزه سال تصویرسازی 
سهراب سپهری )شاعر و نقاش نامدار کشورمان(، ۴۴ آثار 
اشعار  محوریت  با  تصویرسازی  و  نقاشی  شامل  تجسمی 
سهراب سپهری از سارا الفتی از شهر کرج، پریسا فرخ بخت 
بهاره خدامی،  اصفهان، سعید خویه،  از  ابراهیمی  و مهناز 
از  تارا نادری و مطهره غلامی هر پنج نفر  شکیلا کریمی، 
بوشهر،  از  ایران زاد  فاطمه  ایلام،  از  افسرده  حدیث  تهران، 
فریبا منوچهری از همدان، زهره جهانبازی و عاطفه قربانی از 
شهرکرد چهارمحال و بختیاری، زهرا مقصودی از اراک، سیده 
زینب بهروز از آباده فارس، زهره بابایی از شیروان خراسان 
شمالی و اثر مراد فتاحی از شهریار در معرض دید علاقه مندان 

قرار داده شده است.
بر اساس این گزارش روابط عمومی برج آزادی درباره این 
نمایشگاه نوشته است: آنچه در این نمایشگاه به نمایش 
گذاشته شده نگاه ۱۷ هنرمند از شهرهای مختلف کشور است. 
این آثار به صورت تخصصی اشعار شاعر شهیر کاشانی را در 
قالب تصویرسازی به منظور آشنایی بیشتر جامعه با افکار و 

جهان بینی سهراب سپهری، خلق کرده اند.
این نمایشگاه با رعایت شیوه نامه های بهداشتی با حضور 
هنرمندان پیشکسوت و جمعی از مسئولان روز ۹ تیر ماه 
افتتاح می شود و تا ۱۹ تیر در تالار آینه برج آزادی جهت بازدید 

علاقه مندان و هنردوستان با هماهنگی قبلی برقرار است.

جبارآذین

نویسندهومنتقد

هنرهای تجسمی
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»بنیتز« رنگ عوض کرد

باشگاه اورتون انگلیس با انتشار توییتی در حساب کاربری رسمی خود این خبر را تایید و مدت 
قرارداد را سه سال اعلام کرد، نشریه اسکای اسپورت در روزهای گذشته اعلام کرده بود که بنیتز 
در پی توافق با باشگاه اورتون بر سر موضوعات اصلی، طی چند روز آتی به طور رسمی هدایت 

این تیم و رقیب همشهری و سرسخت باشگاه لیورپول را برعهده خواهد گرفت.

انصراف افشین نوروزی از مسابقات قهرمانی آسیا
قرار است ۱۰ تیرماه اردوی تیم ملی نیز آغاز شود که یکی از شاخص ترین 

چهره های تنیس روی میز ایران انصراف خود را اعلام کرد، افشین 
نوروزی با وجود این که در انتخابی تیم ملی شرکت کرد و به پیروزی 

هم رسید اما با ارسال نامه ای به فدراسیون، انصراف خود را اعلام 
کرده است.

مدیران ناکارآمد را در استقلال استخدام نکنید
رییس فراکسیون مجلس در تذکری به  وزیر ورزش و جوانان عنوان کرد: امروز 

شاهد اعتراضات  هواداران فوتبال در مقابل مجلس هستیم، دو باشگاه که 
توسط شما اداره می شود مکانیزم انتخاب مدیران درست و شفافی ندارد، 

چه پاسخی برای این همه نابسامانی در سیستم مدیریتی دارید؟  مدیران 
ناکارآمد را در استقلال استخدام نکنید.

تیم  ملی بسکتبال جوانان عازم لتونی شد
تیم ملی بسکتبال جوانان ایران روز چهارشنبه ۹ تیر تهران را  به مقصد لتونی ترک کرد تا در 

مسابقات جام جهانی جوانان که از روز ۱۲ تیر ماه در این کشور برگزار می شود، شرکت 
کند، ترکیب: پارسا فلاح به عنوان کاپیتان، علی شهریاری، هادی لکزایی، مهدی 

لکزایی، محمدامین دهقان زاده، نصرت یازرلو، امیرحسین یازرلو، پیتر گیرگوریان، 
رضا نظری کیا،  محمدمهدی رحیمی، سورنا علیزاده، بهنام علی جمعه زاده.

جدایی ۲ متهم فساد دوپینگ در وزنه برداری از فدراسیون جهانی
آژانس بین المللی تست دوپینگ مدتی پیش گزارشی را منتشر کرد مبنی بر اینکه 

علاوه بر تاماش آیان، نیکو ولاد نایب رییس فدراسیون جهانی و حسن آکوس 
رییس کنفدراسیون اروپا هم در مخفی کردن تست های دوپینگ دست 

داشته اند، اکنون فدراسیون جهانی وزنه برداری اعلام کرد که این دو نفر از 
سمت های خود در هیات اجرایی فدراسیون جهانی کناره گیری کرده اند.

اردوی خارجی قایقرانان المپیکی منتفی شد
اردوی ملی پوشان المپیکی قایقرانی ایران در کشور آذربایجان لغو شد و این دو ورزشکار 

در داخل تمرینات خود را دنبال می کنند، قایقرانی ایران در المپیک توکیو دو 
سهمیه دارد که نازنین ملایی در روئینگ و علی آقا میرزایی در آبهای آرام به 

رقابت می پردازند. قرار بود این دو ورزشکار پیش از المپیک، اردویی در کشور 
آذربایجان داشته باشند اما برگزاری این اردو به بن بست خورد.

استقلال پیگیر میزبانی از الهلال در تهران؛ دبی گزینه دوم آبی ها
قنبرزاده  منصور  به  استقلال  باشگاه  مدیرعامل  مددی  احمد  نامه  در 

سرپرست دبیر کل فدراسیون فوتبال آمده است: »با توجه به نقض 
مصوبه هیات رئیسه کنفدراسیون فوتبال آسیا برای برگزاری 

دیدارهای نمایندگان ایران و عربستان در زمین بی طرف در مرحله 
گروهی که منتج به حضور استقلال در کشور عربستان شد.

کروس از بازی های ملی خداحافظی می کند
تیم ملی فوتبال آلمان در دیدار برابر انگلیس در یورو 2020 شکست خورد، 

آلمان در این بازی با دو گل بازنده شد تا وداعی زود هنگام با رقابت های 
یورو داشته باشد، طبق اعلام روزنامه بیلد تونی کروس قصد دارد از 

بازی های ملی خداحافظی کند، کروس از بازیکنان کلیدی ژرمن ها 
است که توانست با این تیم قهرمانی در جام جهانی را به دست آورد.

سرود تیم ملی فوتبال ایران ساخته می شود
شهاب الدین عزیزی خادم خواستار فعالیت گسترده فرهنگی در تمام حوزه ها 

زیر نظر کمیته مسوولیت های اجتماعی فدراسیون شد، در همین راستا 
نشست مشترک وی با محمدرضا چراغعلی، برگزار شد. محمدرضا 

چراغعلی در این نشست ضمن ابراز علاقه مندی به فوتبال ملی، از 
آمادگی بزرگان عرصه موسیقی برای تولید یک اثر ملی خبر داد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

سرانجام پرونده رقابت های مرحله یک هشتم نهایی یورو 
2020 با صعود اوکراین به عنوان هشتمین تیم به دور بعدی، 

بسته شد.
با انجام دو مسابقه پایانی باقیمانده از رقابت های مرحله یک 
هشتم نهایی یورو 2020، تکلیف هشت تیم صعود کننده به 
مرحله یک چهارم نهایی مشخص شد و حالا یک گام دیگر 
تیم های مدعی برای قهرمانی، به لمس جام نزدیک تر شده اند 
و براساس قرعه از پیش مشخص شده باید دیدارهای مرحله 

یک چهارم نهایی برگزار شود.
اولین مسابقه مرحله یک چهارم نهایی، میان تیم ملی های 

اسپانیا که به سختی توانست از سد کرواسی جان سالم به در 
ببرد و به جمع هشت تیم برتر برسد و سوئیس که بزرگ ترین 
شگفتی یورو 2020 را رقم زد و باعث حذف فرانسه به عنوان 
قهرمان جهان شد، برگزار خواهد شد؛ دیداری که جمعه 11 
تیرماه ساعت 20:30 به وقت تهران در ورزشگاه سن پترزبورگ 

برگزار می شود.
ایتالیا به عنوان اولین صعود کننده به جمع هشت تیم برتر 
یورو 2020، جمعه 11 تیرماه از ساعت 23:30 به وقت تهران 
در ورزشگاه آلیانتس آره نا دومین مسابقه مرحله یک چهارم 
نهایی را برگزار می کند و در فینال زودهنگام این تورنمنت به 

مصاف بلژیک خواهد رفت، تیمی که توانست در مرحله یک 
هشتم نهایی پرتغال در کسوت مدافع عنوان قهرمانی را کنار 

بزند و به جمع هشت تیم برتر یورو 2020 صعود کند.
بازی شماره 47 یا به عبارتی سومین مسابقه مرحله یک 
چهارم نهایی، میان دو شگفتی ساز جام برگزار خواهد شد؛ 
دانمارکی ها با حذف ولز با حضور ستارگانی مانند گرت بیل 
موفق شدند به جمع هشت تیم برتر برسند و حالا باید در 
مقابل جمهوری چکی به میدان بروند که شگفتی بزرگی 
را در یورو 2020 رقم زد و توانست هلند یکی از تیم های 
مدعی در قاره اروپا را از گردونه رقابت ها بیرون بفرستد و 

با شایستگی به جمع هشت تیم برتر رسید. این مسابقه 
شنبه 12 تیرماه ساعت 20:30 در ورزشگاه المپیک باکو برگزار 

می شود.
تیم های  را هم  نهایی  آخرین مصاف مرحله یک چهارم 
ملی انگلیس و اوکراین که صعود خود به جمع هشت تیم 
برتر را قطعی کردند، برگزار می کنند؛ مسابقه ای که شنبه 12 
تیرماه ساعت 23:30 ورزشگاه المپیکو رم پیگیری می شود 
برنامه  کننده،  تیم صعود  تعیین هشت  با  این چنین  تا 
مسابقات در مرحله یک چهارم نهایی یورو 2020 مشخص 

شود.

محمدرضا ولی زاده - دبیر تحریریه
در یکی از حساس ترین دیدارهای هفته بیست و پنجم لیگ 
برتر فوتبال؛ شب گذشته به قضاوت اشکان خورشیدی در 
استادیوم آزادی، تیم فوتبال پرسپولیس به مصاف گل گهر 
سیرجان رفت که این دیدار در نهایت با برتری سه بر یک 

شاگردان یحیی گل محمدی همراه بود.
پرسپولیسی ها این دیدار را هجومی آغاز کردند و در دقیقه 
۱۲ پس از ارتکاب خطای پنالتی مدافع گل گهر روی امید 
عالیشاه، مهدی ترابی از روی نقطه پنالتی دروازه علیرضا 
حقیقی را باز کرد، پس از گل سرخپوشان، بیشتر جریان 
مسابقه در میانه میدان بود تا روی یک ضد حمله مهدی 

بار دوم دروازه  با ضربه ای زیبا، برای  ترابی در دقیقه ۲۴ 
سیرجانی ها را باز کرد تا علاوه بر تیمش خودش را هم 

دو گله کند.
نداشتند،  دادن  دست  از  برای  چیزی  که  گل گهری ها 
حملاتشان را از سر گرفتند، در دقیقه ۳۵ گل گهری ها نزدیک 
محوطه جریمه پرسپولیس صاحب یک ضربه ایستگاهی 
روی  پرسپولیس  بین مدافعان  یونس شاکری  شدند که 
سانتر دقیق احمد زنده روح دروازه لک را باز کرد و اختلاف 

را به حداقل رساند.
به  چسبیده  بحث برانگیز  در صحنه ای  داور   ۶۰ دقیقه  در 
محوطه جریمه برای گل گهر خطا اعلام کرد که این تصمیم 

داور با اعتراض شدید پرسپولیسی ها و گل گهری ها همراه 
بود، پرسپولیسی ها معتقد بودند که این برخورد خطا نبود و 
گل گهری ها معتقد بودند که داور باید پنالتی اعلام می کرده 

است. 
سرمربی  برای  زرد  کارت  یک  اعتراض ها  این  نهایت  در 
پرسپولیس همراه داشت که رفتار زننده ای را در کنار زمین 
از خود به نمایش گذاشت، تا استادیوم آزادی شبی جنجالی 

را تجربه کند.
در ادامه شیرازه سیرجانی ها از هم گسیخت و در دقیقه ۸۴ 
شوت والی و سنگین احمد نوراللهی از فاصله دور به گل 
سوم پرسپولیس تبدیل شد و تیر خلاص بر پیکر شاگردان 

امیر قلعه نویی شلیک شد.
این دیدار در نهایت با برتری ۳ بر یک پرسپولیس همراه 
شد، سرخپوشان تهرانی با برتری در این دیدار ۵۴ امتیازی 
شدند و به تنهایی در صدر جدول قرار گرفتند، گل گهر هم با 
۳۵ امتیاز در رتبه هفتم جدول قرار دارد، این دیدار هم به 
پایان رسید، اما فوتبال ایران بازهم نشان داد بیش از قبل 

نیازمند سیستم کمک داور ویدئویی است.

از ایتالیا، بلژیک، انگلیس و اسپانیا تا سوئیس و دانمارک؛

یورو 2020 و 8 مدعی!

فوتبال ایران همچنان نیازمند VAR؛

تثبیت صدرنشینی  سرخ ها در شب جنجالی آزادی

یورو 2020

داستان جلد
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کابوس کاراته به واقعیت تبدیل شد؛ عسگری از حضور در 

المپیک توکیو محروم شد
با تشکیل دادگاه بهمن عسگری المپین دوپینگی کاراته، این بازیکن از حضور 
در المپیک به طور کامل محروم شد و با اشتباه بزرگ خود یک سال حضور در 

تاتامی را از دست داد.

افت فاحش شاگردان مهران شاهین طبع 
پیش از المپیک؛

تیم ملی بسکتبال در بحران!
تیم  ملی بسکتبال ایران که برای انجام بازی تدارکاتی به 
ژاپن سفر کرده بود، با باخت هایی سنگین برابر حریف خود 
نگرانی اهالی این رشته برای حضور موفق در المپیک را 
برانگیخت، تیم ملی بسکتبال ایران که برای برگزاری اردوی 
تدارکاتی و چند بازی دوستانه با تیم ملی ژاپن عازم این 
کشور شده بود، با عملکردی نه چندان رضایت بخش در این 
چند مسابقه به کار خود در ژاپن پایان داد و با کسب دو 
باخت سنگین و یک برد خفیف به تهران بازگشت، موضوعی 
بازی های  برگزاری  نزدیکی  در  را  زیادی  نگرانی های  که 
المپیک برای اهالی این رشته ایجاد کرد. شاگردان مهران 
ژاپن داشتند،  با تیم  شاهین طبع طی سه مسابقه ای که 
به ترتیب بازی های اول و سوم را ۸۵-۵۷ و ۷۶-۵۰ واگذار 
کردند و تنها در بازی دوم با نتیجه نزدیک ۶۷-۷۲ به پیروزی 
دست یافتند تا طبق گفته کارشناسان، این عملکرد نشان 
دهنده شرایط نه چندان خوب تیم برای بازی های المپیک 
باشد، اصلی ترین نقطه ضعفی که در این چند بازی برای 
تیم ملی بسکتبال مشکل ساز شد، عملکرد ضعیف بازیکنان 
در کارهای دفاعی هم از نظر فردی و هم از نظر تیمی بود؛ 
دلیل  اصلی ترین  باید  را  نبود حامد حدادی  که  موضوعی 
آن دانست، چرا که حامد حدادی به دلیل مصدومیت در 
نتیجه  کسب  که  هرچند  نکرد.  شرکت  مسابقه  چند  این 
در بازی های تدارکاتی هدف اول تیم ها نیست، اما اینکه 
تیم  ملی ایران به عنوان  یکی از قدرت های آسیا با چنین 
اختلافی به ژاپن ببازد همچنان مورد قبول خانواده بسکتبال  
نیست  و به اعتقاد برخی از کارشناسان، این موضوع نشان از 

عملکرد ضعیف در روند آماده سازی تیم ملی است.

انتخاب ناظر مجلس در شورای 
عالی ورزش

ناظر  عضو  یک  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
را  بدنی  تربیت  و  ورزش  عالی  شورای  در  مجلس 
انتخاب کردند، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در 
جریان جلسه علنی روز گذشته مجلس، محمد مهدی 
فروردین را با ۱۲۰ رای از ۱۹۹ رای اخذ شده به عنوان 
بدنی  تربیت  و  ورزش  عالی  شورای  در  مجلس  ناظر 

تعیین کردند.

پرحاشیه مثلِ مراسم رونمایی از 
سرود کاروان المپیک

کاروان  از سرود  رونمایی  مراسم  تیر ۱۴۰۰،  روز سه شنبه ۸ 
المپیکی ایران به میزبانی پردیس سینمایی باغ کتاب با حضور 
سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، مسعود 
سلطانی فر وزیر ورزش و پیروز حناچی شهردار تهران برگزار شد 

که با حواشی نیز همراه شد.
در اواخر این برنامه که قرار بود یک گروه لری موسیقی 
محلی اجرا کنند، به دلیل طوفان شدید نتوانستند برنامه 
خود را به نمایش بگذارند، مسئولان حاضر در مراسم نیز 
این  تا  را ترک  کردند  برگزاری مراسم  بخاطر طوفان محل 
برنامه نیمه تمام بماند، بنرهای نصب شده در محل اجرای 
مراسم نیز به واسطه وزش تند باد کنده و نورافکن ها هم 
صحبت های  از  پس  برنامه نیز  اواسط  در  شدند،  خاموش 
ایجاد  سکوی  پله های  جوانان،  و  ورزش  وزیر  سلطانی فر 
شده برای سخنرانی نیز از جایشان درآمدند که باعث ایجاد 

حاشیه شد.

اخبار ورزشی 

داستان حواشی و مدیریت استقلال، قصه پُرغصه ای است 
که سالیان مدیدی است، رمق را از آبی ها گرفته است، بدون 
شک می  توان علت تمامِ روزهای تلخِ بسیارِ این چهار سال و 
اندی سال اخیر را در همین مورد به خصوص جستجو کرد.

هیات مدیره باشگاه استقلال، بازهم دچار تغییر و تحول 
شد، اما اینبار با کمی تامل در ترکیبِ عجیب فعلی هیات 
مدیره باشگاه، درمی یابیم که گویا مهره چینی های فعلی 
در بدنه استقلال، با برنامه و نگاهی به پُست و مقام های 
دولت آینده است، گویا برخلاف گذشته، رفت و آمدهای 
تغییراتِ  به  تنها  اینبار  ورزش،  وزارت  منصوبان  مکرر 
همیشگی استقلالی ها در دولت دوازدهم ختم نمی شود و 
عمر مدیریتی مدیران فعلی، بازه زمانی طولانی تری خواهد 
داشت و از دولت دوازدهم به سیزدهم کشیده خواهد شد.

چشم انداز آخرین تغییر و تحول هیات مدیره آبی ها، از روی 
کار آمدن تیمی است، که رفاقتی دیرینه با یکدیگر دارند و 
طبق شنیده هایی که پیرامون اسامی که از وزیر احتمالی 
یارکشی  دارد،  وجود  سیزدهم،  دولت  جوانان  و  ورزش 
در باشگاه استقلال آغاز شده و حداقل از ترکیب، مددی، 
دلفانی، ملکیان، آصفی و مظلومی، بیش از نیمی از این 

افراد را در فصل آتی هم در باشگاه استقلال خواهیم دید.
بدون شک این خبر نمی تواند، پیام آور شادی در اردوی آبی ها 
باشد، زیرا هیچکدام از افراد حاضر در هیات مدیره استقلال، 
نه سنخیتی با مدیریت در امر ورزش دارند و نه از کارنامه ای 
درخور برای مدیریت باشگاهی چون استقلال برخوردارند، در 
شرایطی که هیچ مقبولیتی هم میان هواداران، اعضای تیم 
و حتی پیشکسوتان باشگاه استقلال ندارند، اما برای درک 
بیشتر از آینده ای که برای باشگاه استقلال متصور هستند، 

بهتر است پاراگراف زیر را بخوانیم:
استقلال،  باشگاه  مدیره  هیات  اعضای  معرفی  از  »پس 
حمیدرضا آصفی و داریوش دلفانی به دلایل مختلف از 
سمت خود کناره گیری کردند، اما در فاصله ای بسیار کوتاه، 
وزیر ورزش و جوانان با قاطعیت، با استعفای این دو عضو 
هیات مدیره استقلال مخالفت کرد و در سکوت خبری، این 
دو عضو فعالیت شان را در باشگاه استقلال از سرگرفتند، از 
طرفی روزِ گذشته، نامه ای از زمان مدیریت احمد سعادتمند 
در باشگاه استقلال منتشر شد که به دلایل متعددی که 
در نامه مذکور یاد شده بود، احمد مددی مدیرعامل فعلی 
استقلال و معاونت باشگاه در زمان وقت، توسط سعادتمند 
از کار برکنار شده بود، اما وزارت ورزش و جوانان در اقدامی 
مدیرعاملی  به سمت  را  اخراجی  معاونت  برانگیز،  تامل 
باشگاه رساند و مدیرعامل )احمد سعادتمند( را در پوشش 
عملکرد  از  استقلال  باشگاه  مدیره  هیات  رضایت  عدم 
سعادمند، یک شبه حکم اخراجش را امضا کردند و چند 
روز بعد، عملیات با موفقیت انجام شد و احمد مددی به 
کرسی مدیرعاملی باشگاه استقلال تکیه زد، این دو اتفاق 
در بازه زمانی شش ماهه رخ داد و شکل گیری تیم فعلی 
مدیریتی باشگاه استقلال، از این دو اتفاق سرچشمه گرفت، 
اما حالا برای نتیجه گیری از این بحث، دو رخداد مذکور 
را در کنار اختلاف هیات مدیره اسبق با احمد مددی و 
جنجال های چند هفته پیش باشگاه قرار دهید، همان هایی 
که طبق دستور وزارت ورزش، مسبب اخراج سعادتمند 

شدند تا مددی، به عنوان گزینه محبوب وزارت ورزش حکم 
مدیرعاملی اش را اخذ کند، در اختلاف با او، شکست سختی 
خوردند و دو عضو معترض از عملکرد مددی از هیات مدیره 
باشگاه اخراج شدند، تا جناب مددی با حفظ سمت در پست 
مدیرعاملی باشگاه، هم حضور در هیات مدیره را به غنیمت 
ببرد و هم دو تن از نزدیکانش که در پیکان به همراه رئیس 
فدراسیون فعلی، موجب سقوط پیکانی ها به لیگ یک شده 
بودند، در هیات مدیره باشگاه استقلال به رفیق شفیقشان 
بپیوندند تا باشگاه استقلال در تسخر کامل آن ها قرار گیرد.«
اما جدا از تمام این مسائل، از همه مهم تر، نقشِ مهم برخی 
از مدیران عالی رتبه وزارت ورزش فعلی است در این فعل 
و انفعالات اخیر باشگاه استقلال است، که نسبت به همان 
جناح   سیاسی اعضای فعلی هیات مدیره باشگاه استقلال 
با تلاش برای انتصاب آنان در باشگاه استقلال، قصد دارند 
در دولت بعدی هم صاحب مسند در ورزش کشور باشند، 
بهرحال با قرار دادن تکه های این پازل متوجه خواهیم شد 
که به احتمال قریب به یقین، احمد مددی، در دولت بعدی 
هم مدیر عامل باشگاه استقلال خواهد بود و تیم فعلی 
هیات مدیره استقلال، در دولت سیزدهم هم به احتمال 

بسیار زیاد در باشگاه استقلال حضور خواهند داشت.
بهرحال این موضوع باید مدنظر دولت آتی باشد که اتفاقات 
اسفناک وزارت ورزش دولت تدبیر و امید به هیچ  وجه نباید 
در دولت بعدی هم تکرار شود و اینها همه در یک انتخاب 

صحیح در وزارت ورزش و جوانان، عملی خواهد شد.

یارکِشی برای دولت سیزدهم؛

استقلال »تسخیــر« شد!

حرف آخر

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

هیات مدیره باشگاه استقلال، بازهم دچار تغییر و تحول شد، اما اینبار با کمی تامل در ترکیبِ عجیب فعلی 
هیات مدیره باشگاه، درمی یابیم که گویا مهره چینی های فعلی در بدنه استقلال، با برنامه و نگاهی به پُست و مقام های 

دولت آینده است، گویا برخلاف گذشته، رفت و آمدهای مکرر منصوبان وزارت ورزش، اینبار تنها به تغییراتِ همیشگی 
استقلالی ها در دولت دوازدهم ختم نمی شود و عمر مدیریتی مدیران فعلی، بازه زمانی طولانی تری خواهد داشت و از 

دولت دوازدهم به سیزدهم کشیده خواهد شد.

مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان روز گذشته از 
اردوی تیم های ملی والیبال نشسته و تیراندازی جانبازان و 
معلولین بازدید کرد. دیداری که البته با بیش از یک ساعت 
و نیم تاخیر همراه بود و خبرنگاران و مسئولان فدراسیون 

منتظر حضور وی بودند.
ملی  تیم  رضایی، سرمربی  هادی  بازدید  این  ابتدای  در 
والیبال نشسته خطاب به وزیر عنوان کرد: تیم والیبال 
نشسته تاکنون ۶ بار قهرمان پارالمپیک شده و به عنوان 
یک رشته تیمی خودش را ثابت کرده و به همین دلیل 
خواستار بازنگری در بحث جوایز هستیم و امیدواریم نگاه 

ویژه تری وجود داشته باشد.
هایی  صحبت  در  هم  ملی  تیم  کاپیتان  علیپوریان، 

درخواستی همانند رضایی داشت.

مسعود سلطانی فر در پاسخ به این صحبت ها اظهار داشت: 
تلاش کردیم بهترین امکانات را فراهم کنیم و شما هم با 
آرامش کار کنید. یقین داشته باشید هیچ کم و کسری 
نخواهید داشت. در مورد پاداش هایی هم که مطرح شد، 
مصوبه و دستورالعمل قانونی داریم و طبق آن عمل می 
یک  اینکه  و  است  انفرادی  نصف  تیمی  پاداش  کنیم. 
مقدار در مورد حقوق صندوق حمایت از قهرمانان برای شما 

تعدیلی باشد، را پیگیری می کنیم.
وی در ادامه گفت: مسیر المپیک ۲۰۲۰ را از روی بازی های 
کشورهای اسلامی در باکو طرح ریزی کردیم. بعد به داخل 
سالن و بازی های آسیایی رسیدیم و حالا هم المپیک. با 
وجود شیوع کرونا امیدواریم ورزشکاران بتوانند موجبات 

شور و شعف مردم را فراهم در توکیو کنند.

پاسخ وزیر ورزش به درخواست پاداش قهرمانان جهان و پارالمپیک چه بود؟
پارا المپیک



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                 n  دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

 n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، فرشید گله داری و رضا تواضعی
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                     n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                   n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان                     n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

پنج شنبه 10 تیر 1400-  شماره  ۷۸2

www.donyayehavadar.ir

منتشر شد


